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Mangalia?
6 iunie 2025 18:20

Consilierii  locali  au  votat,
astăzi,  prin  vot  secret,  noii
reprezentanți  în  în  mai  multe
structuri ale Primăriei Mangalia.
Iată cine sunt aceștia:

Cristinel Nițoi, Costela Vlahbei și Lucian Vișa – în CA-
ul Spitalului Municipal Mangalia
Semiran Abdurefi – Adunarea Generală a Acționarilor din
cadrul S.C. Administrarea Parcului Industrial Mangalia
S.R.L.
Iulian Boantă – Adunarea Generală a OMD Mangalia
Mirela  Călin  –  CA  al  Sanatoriului  Balnear  și  de
Recuperare Mangalia

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Datoriile Primăriei Mangalia au ajuns la un nivel
ISTORIC: 30 de milioane de EURO ar fi restanțele instituției
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